

EU-Konformitätserklärung

EU Declaration of Conformity

Für die Artikel:

For the products:

55-12241400-XXXX.G012.PR1	7405A1A1A
55-12241401-XXXX.G012.100.PR1	7405A1B1A
55-12241400-XXXX.G012.PR2	7406A1A1A
55-12241400-XXXX.R012.PR2	7406A1A1B
14-14140600-XXXX.PR1	7452A1A1A
14-14140600-XXXX/YYYY.PR1	7451A1B1A
R1-26701310-XXXX.004	7600A1A1A
R1-26705310-XXXX/YYYY.004	7600A1B1A

Hiermit erklärt GÜNTHER GmbH Temperaturmesstechnik, dass die oben aufgeführten Artikel den Anforderungen den nachstehenden europäischen Rechtsvorschriften entsprechen.

Hereby, GÜNTHER GmbH Temperaturmesstechnik declares that the products listed above comply with the requirements of the following European legislation.

- **REACH-Verordnung (EG) Nr. 1907/2006** des Europäischen Parlaments und des Rates zur Registrierung, Bewertung, Zulassung und Beschränkung chemischer Stoffe
- **REACH Regulation (EC) No. 1907/2006** of the European Parliament and of the Council concerning the Registration, Evaluation, Authorisation and Restriction of Chemicals
- **Richtlinie 2011/65/EU (RoHS 2)** des Europäischen Parlaments und des Rates zur Beschränkung der Verwendung bestimmter gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikgeräten, in der Fassung der Richtlinie (EU) 2015/863 (RoHS 3).
- **Directive 2011/65/EU (RoHS 2)** of the European Parliament and of the Council on the restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment, as amended by Directive (EU) 2015/863 (RoHS 3).

Das Produkt enthält keine Stoffe, die in den oben genannten Regelwerken verboten oder beschränkt sind, in Konzentrationen, die die zulässigen Grenzwerte überschreiten.

The product does not contain any substances prohibited or restricted by the above-mentioned legislation, in concentrations exceeding the permissible limits.

Schwaig, 29.10.2025

Qualitätsmanagement
Quality management

Ort, Datum
Place and date

GÜNTHER GmbH
Temperaturmesstechnik

Bauhofstraße 12
90571 Schwaig
Germany
Tel. +49 (0)911 / 50 69 95-0
Fax +49 (0)911 / 50 69 95-55
info@guenther.eu · www.guenther.eu

Geschäftsführer:
Timo Günther, Bernhard Oelmayer
Registergericht Nürnberg HRB 3106

Hypovereinsbank Nürnberg
SWIFT/BIC: HYVEDEMM460
IBAN: DE82 7602 0070 0008 0281 50

Raiffeisen Spar+Kreditbank eG
SWIFT/BIC: GENODEF1LAU
IBAN: DE14 7606 1025 0001 3620 20

